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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen határon túli népegészségügyi mutatóra alapozva állították azt, hogy ha 800 ezer
határon túli magyar élne az áttelepülés lehetőségével, közülük 750 ezer fő igénybe venné az
magyarországi egészségügyi ellátórendszert?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kettős állampolgárságról szóló december 5-i népszavazás előtt az Ön politikai államtitkára
az egészségügyi tárca háttérszámításaira hivatkozva azt mondta: maximálisan 800 .000
áttelepülővel számolva, közülük 750 ezren veszik igénybe a magyar egészségügyi rendszer
természetbeli és pénzbeli szolgáltatásait, és ez 94,8 milliárd forinttal növelné meg a jelenlegi
egészségügyi költségvetést . Mindez azt jelenti, hogy az Önök által (egyébként
megkérdőjelezhető módon) prognosztizált 800 .000 főből 750.000 beteg, és mindössze 50.000
egészséges ember érkezett volna Magyarországra .

Kérdezzük Tisztelt Miniszter úrtól :

Milyen határon túli népegészségügyi mutatóra alapozva állították azt, hogy ha 800 ezer
határon túli magyar élne az áttelepülés lehetőségével, közülük 750 ezer fő igénybe venné a
magyarországi egészségügyi ellátórendszert?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . december 23 .
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